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Emne: Bevilgninger fylkesveger Nordhordland
Vedlegg: 

Leveres John Martin Jacobsen.
I min kamp for tryggere skoleveger(fylkesveg 404, kvamsliane/brekko) så jobber jeg 24 timer i døgnet... akkurat nå, når jeg leste Torill
eidsheim sitt innlegg i Nordhordland kom jeg på at jeg ikke har noe som helst data på hvor mye Nordhordland distrikt har fått...

Pkt 1Jeg ønsker en oversikt på tildelinger på fylkesveger, ikke akuttsikringsarbeid, men på oppgradering, og nyere fylkesveger i
Nordhordland. Siste 20 til 30 år. Jeg kan ikke se at det har kommet noe midler....der jeg har sjekket..

Spm 2: er det rett at Nordhordland ikke er med i RTP planer?

Mvh evensen
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